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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 1  

 

 

Föregående mötes protokoll 

Ärende 

Rådet går igenom och lägger sedan till handlingarna protokollet från 
sammanträdet 27 september 2023. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 2  

 

Rapport från regionens pensionärsråd 

Ärende 

Märit Eriksdotter lämnar rådet en sammanfattning från regionens 
pensionärsråds sammanträde. Eriksdotter nämner särskilt översynen av 
regionens organisation, statliga bidrag under 2024–2025 samt resultat av 
undersökning om (bland andra) äldres hälsa. 

Protokollet finns att läsa på regionens webbplats. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 3  

 

Information från socialförvaltningen 

Ärende 

Socialchef Anda Embretzen lämnar rådet en information om aktuellt arbete 
vid socialförvaltningen. Embretzen redovisar kommunens resultat i 
Socialstyrelsens brukarundersökning – generellt sett är det höga värden på 
svaren och förvaltningen arbetar med att förbättra verksamheten på de 
områden där värdena inte är fullt så höga. Kommunens i sammanhanget 
största problem tycks vara att brukare av både hemtjänst och särskilt boende 
är osäkra vart de ska vända sig med sina eventuella klagomål. 

Embretzen kommenterar den planerade ombyggnationen av Fjällsol i 
Funäsdalen. Tanken är att i etapper genomföra ombyggnationen och att 
påbörja arbetena på plan tre. Så länge det finns boende i lägenheterna på plan 
tre är det dock inte möjligt att påbörja arbetena. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 4  

 

Fastigheter, tillgänglighet och enkelt avhjälpta hinder 

Ärende 

Fastighetssamordnare Ann-Kristin Olofsson lämnar rådet en information om 
skyddsrum inom kommunen, var dessa finns kan man se på Myndighetens 
för samhällsskydd och beredskap webbplats (www.msb.se). Kommunens 
egna skyddsrum nyttjas idag till annat, men ska på 48 timmar kunna ställas i 
ordning om behov av dem skulle uppstå. Samma tidsfrist gäller också för 
andra fastighetsägare. Samtliga skyddsrum ska vara utmärkta med för 
ändamålet särskilda skyltar, så att man snabbt kan hitta det närmaste. Denna 
skyltning är fastighetsägarens ansvar. Tidigare besiktigades skyddsrummen 
med jämna mellanrum, men Olofsson har ingen säker information om detta 
fortfarande sker. 

Rådet tar del av en skrivelse från arbetsledare Torbjörn Bergman, i vilken 
han förklarar varför uppgrävda trottoarer inte omedelbart kan återställas så 
att de utan större svårigheter kan användas till att promenera på. Det finns 
två huvudsakliga problem: 1) det finns inom kommunen inga asfaltverk, 
vilket gör att asfalt för att fylla uppgrävda trottoarer måste tas in utifrån. För 
att göra detta ekonomiskt måste man vänta med beställningen till dess att det 
finns ett behov av asfalt stort nog att fylla en lastbil. 2) på vintern går inte att 
lägga asfalt, vilket gör att uppgrävda (till exempel) trottoarer under vintern 
förblir uppgrävda. Med det sagt är det den grävande entreprenörens ansvar 
att till dess asfaltering har skett tillgodose framkomligheten. Bergman 
kommer bjudas in till nästa sammanträde i rådet, för att närmare utveckla 
resonemangen samt besvara eventuella frågor. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 5  

 

 

Val av vice ordförande för året 

Beslut 

Rådet väljer Märit Eriksdotter till vice ordförande för året. 

Ärende 

Enligt rådets reglemente ska rådet inom sig vid det första sammanträdet 
varje år utse en vice ordförande för året. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin föreslår att rådet väljer Märit Eriksdotter till vice ordförande 
för året. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om rådet beslutar enligt Holmins förslag och fastslår att 
svaret är ja. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 6  

 

Naturvistelse för hälsa, information 

Ärende 

Folkhälsosamordnare Agneta Roberts tillsammans med 
landsbygdsutvecklare Linnéa Rohlin lämnar rådet en information om 
projektet Naturvistelse för hälsa, som har genomförts i samverkan mellan 
regionen, länsstyrelsen och kommunen. Inom projektet har man tagit fram 
tätortsnära promenadslingor av olika längd och svårighetsgrad. Slingorna 
kan användas till exempel av skolor, sjukvården (för att föreskriva fysisk 
aktivitet på recept) och inte minst av allmänheten. 

Kartor och beskrivningar av promenadslingorna finns på kommunens 
webbplats. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 7  

 

Aktuellt från kommunstyrelsen 

Ärende 

Ordförande Anders Häggkvist lämnar rådet en information om frågor som 
för tillfället ligger på kommunstyrelsens bord, till exempel har flygplatsen 
bolagiserats och Härjegårdar fastighets AB:s fastighetsavdelning har flyttats 
in i kommunen – vilket i praktik innebär att kommunen kommer sköta 
underhållet av både sina egna och Härjegårdars fastigheter. 

Häggkvist går också igenom kommunens resultat 2023 och hur det kommer 
påverka verksamheten 2024 och framåt, samt berättar kortfattat om den 
hackerattack kommunen har varit utsatt för och vilka konsekvenser den fick. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 8 Dnr KS 2023/172 

 

 

Sammanträdesplan 2024 

Beslut 

Rådet flyttar sammanträdet 29 maj till 27 maj. 

Ärende 

Rådets nästkommande sammanträde ska enligt sammanträdesplanen äga rum 
29 maj. Samma datum ska också kommunledningsutskottet sammanträda. 
Båda sammanträden kan inte hållas samtidigt och det är osannolikt att det 
går att hålla till exempel det ena på förmiddagen och det andra på 
eftermiddagen. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Anders Häggkvist (C) föreslår att rådet flyttar sammanträdet 29 
maj till 27 maj. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om rådet beslutar enligt hans eget förslag och fastslår att 
svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 
2024-03-08 

Rpf § 9  

 

Övrig fråga, bio i Ytterhogdal 

Ärende 

Ted Länsberg berättar att skärtorsdagen 28 mars kommer det ges 
bioföreställning i Ytterhogdal. Vilken film som kommer visas är ännu inte 
bestämt. 

_____ 
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